

ការយល់ព្រមលើកំណត់ត្រារបស់អ្នកបើកបរ

និយោជក និងនិយោជកអនាគត អង្គការស្ម័គ្រចិត្ត ឬភ្នាក់ងាររបស់ពួកគេអាចទទួលបានកំណត់ត្រាបើកបរសម្រាប់និយោជិត និងនិយោជិតអនាគត ឬអ្នកស្ម័គ្រចិត្តនៅពេលដែលមានការអនុញ្ញាតពីបុគ្គលកំពុងស្នើសុំកំណត់ត្រាអ្នកបើកបរ។ ប្រើទម្រង់បែបបទនេះដើម្បីទទួលបានការអនុញ្ញាតពីពួកគេ។

- បំពេញផ្នែកក្រុមហ៊ុន។
- ផ្តល់ទម្រង់បែបបទនេះដល់និយោជិតរបស់អ្នក និងនិយោជិតអនាគត ឬអ្នកស្ម័គ្រចិត្តដើម្បីបំពេញផ្នែករបស់ពួកគេ។
- សម្រាប់គោលបំណងសវនកម្ម សូមរក្សាទម្រង់បែបបទដែលបានបំពេញរួចនេះនៅក្នុងឯកសាររបស់អ្នកយ៉ាងហោចណាស់ប្រាំឆ្នាំ។ កុំធ្វើទម្រង់បែបបទនេះទៅកាន់ Department of Licensing នៃរដ្ឋ Washington
- ប្រសិនបើនិយោជិតអនាគត ឬអ្នកស្ម័គ្រចិត្តមិនត្រូវបានជ្រើសរើសឱ្យបម្រើការងារទេ សូមបោះចោលទម្រង់បែបបទយល់ព្រមបន្ទាប់ពី 30 ថ្ងៃ។
- ទម្រង់បែបបទយល់ព្រមថ្មីត្រូវបានទាមទារ ប្រសិនបើអ្នកបើកបរត្រឡប់ទៅកន្លែងធ្វើការវិញបន្ទាប់ពីរយៈពេលយប់មានទំនាក់ទំនងការងារ។

កំណត់ត្រាអនិធិជនដែលបិទជិត។ ព័ត៌មានដែលមាននៅក្នុងកំណត់ត្រាបើកបរទាក់ទងនឹងកំណត់ត្រាអនិធិជនដែលបិទជិតមិនអាចប្រើសម្រាប់គោលបំណងណាមួយបានទេ លុះត្រាតែតម្រូវដោយច្បាប់សហព័ន្ធ។ និយោជិត ឬនិយោជិតអនាគតអាចផ្តល់ច្បាប់ចម្លងនៃដីការបស់តុលាការដោយមានការបិទភ្ជិតកំណត់ត្រាអនិធិជនទៅនិយោជក និងនិយោជកអនាគត ឬភ្នាក់ងាររបស់ពួកគេ។

ក្រុមហ៊ុន - ត្រូវបំពេញដោយក្រុមហ៊ុន ឬភ្នាក់ងាររបស់ក្រុមហ៊ុន

ចោះពុម្ព ឬវាយបញ្ចូលឈ្មោះក្រុមហ៊ុន	
ឈ្មោះក្រុមហ៊ុនភ្នាក់ងារ (ប្រសិនបើមាន)	
អាសយដ្ឋានក្រុមហ៊ុន/ភ្នាក់ងារ	
ឈ្មោះតំណាងដែលមានការអនុញ្ញាត	ងារ
<p>ឆ្លើយដូចតទៅ</p> <p>1. តើក្រុមហ៊ុននេះជានិយោជក និងនិយោជកអនាគត ឬអង្គការស្ម័គ្រចិត្តរបស់បុគ្គលដែលកំពុងស្នើសុំកំណត់ត្រាបើកបរឬ? <input type="checkbox"/> បាទ/ចាស <input type="checkbox"/> ទេ</p> <p>2. តើកំណត់ត្រាដែលអ្នកកំពុងស្នើសុំចាំបាច់សម្រាប់គោលបំណងការងារទាក់ទងនឹងការបើកបរដោយនិយោជិត ឬនិយោជិតអនាគតជាលក្ខខណ្ឌការងារ ឬទាក់ទងនឹងការបើកបរដោយអ្នកស្ម័គ្រចិត្តតាមទិសដៅរបស់អង្គការស្ម័គ្រចិត្តដែរឬទេ? <input type="checkbox"/> បាទ/ចាស <input type="checkbox"/> ទេ</p> <p>3. តើអ្នកយល់ព្រមប្រើព័ត៌មានដែលមានក្នុងកំណត់ត្រាសម្រាប់គោលបំណងនេះទាំងស្រុង ហើយមិនចែកចាយកំណត់ត្រាទៅកាន់ភាគីទីបី លុះត្រាតែមានការអនុញ្ញាតដោយច្បាប់ដែរឬទេ? <input type="checkbox"/> បាទ/ចាស <input type="checkbox"/> ទេ</p> <p>4. តើអ្នកយល់ព្រមមិនបង្កផលវិបាកដល់ Department of Licensing នៃរដ្ឋ Washington សម្រាប់បញ្ហាទាំងអស់ដែលទាក់ទងនឹងការចេញផ្សាយកំណត់ត្រាបើកបរដែលបានស្នើដែរឬទេ? <input type="checkbox"/> បាទ/ចាស <input type="checkbox"/> ទេ</p>	
<p>ការបញ្ជាក់</p> <p>ខ្ញុំសូមប្រកាសក្រោមទណ្ឌកម្មនៃការផ្តល់សក្ខីភាពក្លែងក្លាយដែលស្ថិតក្រោមច្បាប់របស់ Washington ថា ការលើកឡើងខាងលើគឺពិតប្រាកដ និងត្រឹមត្រូវ។</p> <p style="text-align: center;">X</p> <p>កាលបរិច្ឆេទ និងទីកន្លែង ហត្ថលេខាតំណាងដែលមានការអនុញ្ញាត</p>	

និយោជិត និងនិយោជកអនាគត ឬអ្នកស្ម័គ្រចិត្ត-

ត្រូវបំពេញដោយបុគ្គលដែលកំពុងស្នើសុំកំណត់ត្រាអ្នកបើកបរ

ចោះពុម្ព ឬវាយបញ្ចូល ឈ្មោះពេញ (នាមខ្លួន នាមកណ្តាល នាមត្រកូល)	ថ្ងៃខែឆ្នាំកំណើត (ថ្ងៃ/ខែ/ឆ្នាំ)	លេខបណ្ណបើកបរ WA
<p>ការអនុញ្ញាតពី</p> <p><input type="checkbox"/> និយោជិត-សម្រាប់ការចេញផ្សាយកំណត់ត្រាបើកបររបស់ខ្ញុំក្នុងគោលបំណងការងារសម្រាប់រយៈពេលមូលនៃការងាររបស់ខ្ញុំ។</p> <p><input type="checkbox"/> និយោជិតអនាគត-សម្រាប់ការចេញផ្សាយកំណត់ត្រាបើកបររបស់ខ្ញុំក្នុងគោលបំណងការងារ មិនត្រូវលើសពី 30 ថ្ងៃគិតចាប់ពីថ្ងៃចុះហត្ថលេខាលើកលែងតែត្រូវបានជ្រើសរើសបម្រើការក្នុងមុខតំណែងនោះ</p> <p><input type="checkbox"/> អ្នកស្ម័គ្រចិត្ត-សម្រាប់ការចេញផ្សាយកំណត់ត្រាបើកបររបស់ខ្ញុំសម្រាប់មុខតំណែងដែលបានដាក់ពាក្យដែលតម្រូវឱ្យបើកបរតាមទិសដៅរបស់អង្គការស្ម័គ្រចិត្ត</p>		
និយោជក និងនិយោជកអនាគត ឬឈ្មោះអង្គការស្ម័គ្រចិត្ត		
ឈ្មោះក្រុមហ៊ុនភ្នាក់ងារនិយោជក ប្រសិនបើធ្វើសកម្មភាពតាងនាមឱ្យក្រុមហ៊ុនក្នុងគោលបំណងការងារ		
<p>ការអនុញ្ញាត</p> <p>ខ្ញុំជានិយោជិត និងនិយោជកអនាគត ឬអ្នកស្ម័គ្រចិត្តរបស់ក្រុមហ៊ុនដែលមានឈ្មោះខាងលើ ហើយខ្ញុំស្នើសុំឱ្យធ្វើច្បាប់ចម្លងនៃកំណត់ត្រាបើកបររដ្ឋ Washington របស់ខ្ញុំទៅពួកគេ/ភ្នាក់ងាររបស់ពួកគេ។</p> <p style="text-align: center;">X</p> <p>ហត្ថលេខា កាលបរិច្ឆេទ</p>		